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Zápis č. 10/2018-22 ze schůze Komise kulturní, mládeže a sportu Rady obce Bludov 

 

Datum a místo konání: 13. září 2021, 16:30 – 17:30, OÚ Bludov 

 

Přítomni: prof. PhDr. Stanislav Balík Ph.D., Kamila Banková, Hana Činková, Marie 

Jánětová, Mgr. Ivana Přikrylová, Pavel Srb, Marcela Březinová, Bc. Barbora Haušková, Mgr. 

Lubica Vojteková 

 

Omluvena: Karolína Kotrlá 

 

Program: 

1. Úvod a kontrola zápisu z minulé schůze 

2. Různé  

 

1. Úvod a kontrola zápisu z minulé schůze 

 

Schůzi zahájil a řídil předseda Stanislav Balík. 

Předseda se vrátil k bodům, které komise projednala na svém minulém zasedání. Předseda 

tlumočil vyjádření příslušných referentů úřadu k dotazům a připomínkám, které komise 

projednávala na svém minulém zasedání. 

 

V rámci minulé schůze také padl návrh na zvážení možnosti nového grafického zpracování 

Bludovanu. K tomuto komise navrhuje, aby B. Haušková oslovila cca pět grafiků k 

předložení cenových nabídek na nové grafické zpracování Bludovanu. Předložené cenové 

nabídky se pak předloží radě obce k projednání.  

 

Předseda dále členy komise informoval o výstavbě nové venkovní galerie Adolfa Kašpara. 

Všechny členy pozval na její slavnostní otevření, které se bude konat v sobotu 25. září. 

 

2. Různé 

 

P. Srb navrhuje zvážení možnosti třídění odpadů na hřbitově. Komise po diskusi a 

vysvětlení nemožnosti třídit čisté plasty navrhuje zvážit možnost umístění alespoň 

popelnice na sklo.  

 

Vedoucí kulturního domu Bc. Haušková informovala o dění v kulturním domě, také 

informovala o pronájmech kulturního domu pro soukromé účely. Při některých těchto 

pronájmech dochází k většímu poškozování nového vybavení kulturního domu, komise tak 

diskutovala o omezení těchto pronájmů. Komise navrhuje zvážit možnost vybírat od 

nájemců kauci a zapracovat toto i do nájemní smlouvy.  

 

Komise dále jednala o chování dětí, které se zdržují u autobusové zastávky u školy. 

V prostoru zastávky se někdy zdržuje i více dětí na koloběžkách, které nedávají pozor na 

okolní provoz. Obec i škola na tento stav upozorňovala rodiče.  

 

 

 

Zapsala: Hana Činková 

Schválil: Stanislav Balík 


